



**RIB-ROOF Speed 500,
teilweise konisch**

**RIB-ROOF Speed 500,
partly tapered / conical**

**Fläche 24 500 m² Dach
Area 24 500 m² roof**

**Material
Material**

Aluminium 0,8 mm,
farbeschichtet RAL 9007
graualuminium
**Aluminium 0.8 mm, color coated
RAL 9007 grey aluminium**

**Architekt
Architect**

Design project Alpina
Architekt Arnika Ltd., Lviv
www.arnika.com.ua
Albert Wimmer ZT GmbH, Wien
www.awimmer.at

**Generalunternehmer
Main contractor**

AltcomKyivBud –
Kiev branch of Altcom
8 Pechenizka str
Kiev
www.altcom.ua

**Bauherr
Building owner**

State Enterprise
Dir. of Building EURO 2012 Fac.
73 Heroiv UPA str
Lviv
www.arenylviv.ua

2011 Fußballstadion „Arena Lviv“

Ukraine
Ukraine

Das EM Stadion „Arena Lviv“ ist eines der renommiertesten Stadien der Fußball Europameisterschaft 2012. Unter anderem bei den zwei Vorrundenspielen mit der deutschen Nationalmannschaft können 34 915 Fußballfans Platz finden. Für die Tribünenüberdachung von ca. 24 500 m², davon ca. 11 000 m² konisch, wurden alle Profilbahnen RIB-ROOF Speed 500 vor Ort produziert. Der ukrainische Verleger wurde vom Zambelli RIB-ROOF Team mit baubegleitender Betreuung, Qualitätssicherung und beigestellter Spezialtraverse bei der Montage unterstützt. Die Supervision beinhaltete dabei schon im Vorfeld eine Mitwirkung bei der Ausführungsplanung mit Statik und Verlegeplänen. Damit hat das Zambelli RIB-ROOF Team einen wichtigen Beitrag zur termin- und fachgerechten Ausführung erbracht.

Football stadium “Arena Lviv”

The football stadium “Arena Lviv” is one of the most prestigious of the European Football Championship 2012. The stadium has a capacity for 34 915 football fans. The profiled sheets RIB-ROOF Speed 500 for the stadium roof of 24 500 m² were all produced directly on site. 11 000 m² of the roof are made of tapered / conical profiled sheets. The Zambelli RIB-ROOF-team supported the Ukrainian installer on site by providing: supervision during the construction period, quality control and with a special spreader beam.

Before the construction period the supervision included the assistance regarding the detailed planning of the statics and layout drawings. The project was completed on time and in a professional way.



RIB-ROOF

metalldachsysteme